
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 4. april 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 240

Med henvisning til bl.a. artiklen ”Tilsyn afslørede hvidvasksvigt i bank 2015”, Børsen, den

4. april 2019, hvori der rettes kritik af Finanstilsynets håndtering af sagen om Køben-

havns Andelskasse, bedes ministeren - med henblik på et eventuelt kommende samråd

om sagen - redegøre for Finanstilsynets håndtering af sagen om Københavns Andelskas-

se siden 2015 og frem til i dag, herunder i kronologisk form oplyse, hvordan Finanstilsy-

net har fulgt op på rapporternes kritik af og de enkelte påbud m.v. til Københavns Andels-

kasse. Oplysninger som ifølge lovgivningen eventuelt ikke kan oversendes til udvalget i

offentlig form, bedes oversendt til udvalget i intern form eller - hvis påkrævet ifølge lovgiv-

ningen - i fortrolig form.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Morten Bødskov (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Morten.Bodskov@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Morten Bødskov

formand
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